
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 7. februar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 249
Vil ministeren oplyse, hvad statens årlige indtægter fra afgifterne i Lov om
energiafgift af mineralolieprodukter mv. er, samt hvor stor den årlige tilbage-
betaling til virksomhederne efter reglerne i § 11 er, fordelt på de 18 vareområ-
der?

Svaret bedes sendt elektronisk til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Mads Rørvig
formand
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